
HRVATSKA KOMORA INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 

Područni odbor Varaždin 

Područje Varaždinske, Međimurske, Bjelovarske-bilogorske,  

Koprivničko-križevačke i Krapinsko-zagorske županije 

 

Varaždin, 17.04.2014. 

 

Z A P I S N I K 

 

sa sjednice Vijeća Područnog odbora HKIE za područje Varaždinske, Međimurske, 

Bjelovarske-bilogorske, Koprivničko-križevačke i Krapinsko-zagorske županije koja je 

održana dana 17.04.2014. u Varaždinu, s početkom u 13,00 sati. 

 

Prisutni:  Tihomir Sajko, član VPO 

Krunoslav Novak, predsjednik Vijeća PO  

Stanislav Petrac, član VPO 

Miljenko Rodek, član Upravnog odbora HKIE 

Odsutni: Stjepan Pavliša, član VPO 

Marijan Mikac, član VPO 

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednika Vijeća Područnog odbora i predložio je slijedeći 

dnevni red: 

 

1. Lista kandidata za Vijeće PO Varaždin 

2. Aktualno u HKIE 

3. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.1. Lista kandidata za Vijeće PO Varaždin 

 

Nakon rasprave o kandidatima Predsjednik Vijeća Područnog odbora Varaždin je 

predložio da na Listi budu kandidati iz svih županija koje Područni odbor pokriva. 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog i donesena odluka o Listi kandidata ispred Vijeća 

Područnog odbora Varaždin kako slijedi: 

 

Marijan Mikac,ing,el. iz Bjelovara 

Krunoslav Novak, dipl.ing.el. iz Koprivnice 

Stjepan Pavliša, ing.el. iz Velikog Trgovišća 

Stanislav Petrac, ing.el. iz Kotoribe 

Mr.sc. Tihomir Sajko, dipl.ing.el. iz Varaždina 

 

Zadužuje se predsjednik da pošalje Listu sa pripadajućim Izjavama o prihvaćanju 

kandidature u HKIE. 

 

Ad.2. Aktualno u HKIE 

 

Miljenko Rodek kao član Upravnog odbora HKIE je dao kratke informacije o trenutnim 

događanjima u HKIE. Napomenuo je da je Komora aktivna u radu na „novom Zakonu o 

inženjerskim djelatnostima“ za kojeg je nadležno Ministarstvo obećalo da će konačni 

prijedlog biti gotov do rujna 2014. Pripreme za DIE u Zadru u rujnu ove godine idu 

normalnim tokom i očekuje se dobar odaziv kao i svake godine. 

 



 

 

Ad.3. Razno  

 

Još uvijek nije dogovoreno s nadležnim Ministarstvom oko  termina za stručni seminar o 

Zakonu o gradnji, kojeg smo planirali održati zajedno sa Zborom u svibnju (sa Izborima za 

Vijeće Područnog odbora Varaždin), a koji bi trebali  održati predavači iz nadležnog 

ministarstva.    

 

 

 

Sjednica je završena u 14,30 sati. 

        

 

Predsjednik  Vijeća PO Varaždin HKIE: 

                  Krunoslav Novak, dipl.ing.el. 


